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T.C. İSTANBUL KÜLTÜR ÜNİVERSİTESİ 
 

SİNEMA VE TELEVİZYON BÖLÜMÜ 
 

03 NO’LU KALİTE KOMİSYONU TOPLANTI TUTANAĞI  
 
 
Toplantı No: 2020/03 
Toplantı tarihi ve saati: 30.03.2020  13.00 
Toplantı Yeri:  Toplantı telekonferans yöntemi ile gerçekleşmiştir.  
 
 
 

TOPLANTIYA KATILANLAR 
 

            Komisyon Üyesi   

 

Dr. Öğr. Üyesi Perihan Taş Öz             (Kalite Komisyon Başkanı)            (+) 

Dr. Öğr. Üyesi İbrahim Zengin             (Üye)                                     (+) 

Dr. Öğr. Üyesi Bilgehan Ece Şakrak      (Üye)                                            (+)  

Olcay Doğan                                        (Öğrenci Temsilcisi)                         (-) 

Vuslat Vurucu                                     (İç Paydaş)                                        (+) 

Sercan Hakkı Erkmen                          (İç Paydaş)                                       (-) 

Cem Uçar                                           (Dış Paydaş)                                      (+) 

  

  

 
Toplantı gündemi: 
 

1. DaVinci Resolve etkinliği 
2. Dr. Öğretim Üyesi Perihan Taş Öz’ün RTÜK toplantısına katılımı 
3. Corona (COVID-19) Virüsü ve uzaktan eğitim çalışmaları 
 

Sinema ve Televizyon Bölümü Kalite Komisyonu Toplantısı 

1. 5-6 Mart 2020 tarihlerinde, Sinema ve Televizyon Bölümü ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen DaVinci Resolve kurgu programı eğitimine, Türkiye’nin önemli 
yönetmenlerinden Nuri Bilge Ceylan, Erdem Tepegöz, Reis Çelik, Selim Evci gibi 
isimler katılmıştır. Kültür Üniversitesi Ataköy Yerleşkesinde düzenlenen çalışmada 
öğrencilerimiz DaVinci Resolve programı uzmanlarından eğitim almanın yanı sıra 
etkinliğe katılan yönetmenlerle sohbet etme fırsatı bulmuştur. Eğitimin ardından 
Sinema ve Televizyon Bölümü hocalarımız yönetmenlerle bir araya gelerek 
öğrencilere yönelik ortak projeler konusunda olası işbirliklerine ilişkin görüş 
alışverişinde bulunmuşur.  
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2. 12.03.2020 tarihinde gerçekleştirilen RTÜK - Üniversiteler Buluşması’na, 

üniversitemizi temsilen Sinema ve Televizyon Bölüm Başkanı Dr. Öğr. Üyesi 
Perihan Taş Öz katılmıştır. Taş Öz, Kalite Komisyonu Mart 2020 toplantısında, 
RTÜK değerlendirmeleri kapsamında sinema ve televizyon alanında ortaklaşa 
geliştirilebilecek projelerle ilgili planlamalar yapılması konusunu gündeme 
getirmiştir.  

 
3. Tüm dünyayı kısa bir sürede etkisi altına alan Corona (COVID-19) virüsünün sebep 

olabileceği ciddi boyutlu hayati problemlerin önüne geçilmesi amacıyla, 
üniversitemizin 23 Mart tarihinden itibaren uzaktan eğitime geçmiştir. Uzaktan 
eğitimle ilgili olarak bölümümüz de yoğun bir çalışmaya girmiştir. Bu kapsamda,  

 
• Üniversitemiz’de uzaktan eğitim için CATS ve Adobe Connect sistemlerinin 

aktif olarak nasıl kullanılması gerektiğine ilişkin olarak 20 Mart 2020 
tarihinde verilen eğitime, Bölümümüzden Ar. Gör. Duygu Atasoy Aktaş ve 
Ar. Gör. Berkay Şatır, katılmışlardır. Eğitime katılan öğretim elemanlarımız, 
verilen bilgilerin Bölüm öğretim elemanlarıyla paylaşılması, gelecek olan 
soruların yanıtlanması, olası problemlerin çözümüne ilişkin CATS 
sorumluları olarak bu süreçte destek sağlayacaklardır. 

• Tam ve yarı zamanlı öğretim elemanlarımız, uzaktan eğitimin nasıl 
gerçekleştirileceği konusunda bilgilendirilmiştir. Ayrıca Bölümümüzdeki 
tüm öğretim elemanlarımızın, uzaktan eğitimle ilgili olası sorularının hızlıca 
yanıtlanması, gelebilecek önerileri vb. konular hakkında Bölüm içindeki 
öğretim elemanlarıyla 7/24 iletişimde olabilmesi amacıyla, Whatsapp 
uygulaması üzerinden kurduğumuz “İku STV Uzaktan Eğitim” grubuna 
dahil edilmesi sağlanmıştır. 

• Uzaktan eğitimin en verimli şekilde gerçekleştirilebilmesi için, CATS 
sistemine haftalık ders içerikleri yüklenmeye başlanmıştır. Bu doğrultuda, 
gerçek zamanlı senkronize derslerin ve sohbet odalarının koordine edilerek 
öğretim elemanları ve öğrenciler arasında interaktif derslerin yapılması  
planlanmış ve uygulanmaya başlanmıştır. 

• İleriye yönelik süreçte öğrencilerimizin eğitim-öğretim faaliyetlerinin en 
verimli şekilde gerçekleştirilmesine ilişkin atılması gereken akademik 
adımlar değerlendirilmeye başlanmıştır. 


